
OSNOVNA ŠOLA DR. LJUDEVITA PIVKA – JEDILNI LIST ZA MESEC JANUAR 2025 
  

PONEDELJEK 6. 1. 2025   KRUH    KISLA SMETANA   MARMELADA    BELA KAVA 
 

       

 JUHA      PURAN V SMETANOVI OMAKI     KUSKUS     KITAJSKO ZELJE 
 

                          
 

TOREK 7. 1. 2025           KRUH      TUNIN NAMAZ    PARADIŽNIK       ČAJ 
 

                   
 

   POHORSKI LONEC S KROMPIRJEM           BUHTELJ      LIMONADA 
 

                                  

SREDA 8. 1. 2025              GRIS S POSIPOM                  BANANA 
 

                         
     

         JUHA            RAŽNJIČI          RIŽ Z ZELENJAVO       SOLATA 
 

            
 

ČETRTEK 9. 1. 2025 
 
 

          PIŠČANČJA ENOLONČNICA       KRUH 
 

                       

          KISLA REPA      PEČENICA        PIRE KROMPIR        PUDING 
 

                                                                      
 

PETEK 10. 1. 2025  KORUZNI KRUH    MED    MASLO     ČAJ    MANDARINA 
 

                 

        CVETAČNA JUHA           RIBJI FILE        KROMPIRJEVA SOLATA 
 

                                   
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PONEDELJEK 13. 1. 2025                   HAMBURGER               ČAJ 
  

                                      

              JUHA         ŠPINAČA         PIRE KROMPIR        GOVEDINA  
    

                                         

TOREK 14. 1. 2025  KRUH      ČIČERIKIN NAMAZ     JABOLKO     BELA KAVA   
           

              

      PARADIŽNIKOVA JUHA        PURAN        KUSKUS          SOLATA 
 

                    
SREDA 15. 1. 2025    KRUH      PURANJE PRSI       PARADIŽNIK        ČAJ      

 

              
  

            JOTA Z ZELJEM      MARMORNI KOLAČ     MANDARINA 
 

                        
 

ČETRTEK 16. 1. 2025            KRUH      NAMAZ S KLOBASO      ČAJ 
 

                     

      GOBOVA JUHA       ŠPAGETI PO BOLONJSKO            SOLATA                
                                                                                                                                      

                             

PETEK 
 
 
 
 
 
 

17. 1. 2025    GRIS     LEŠNIKOV POSIP S ČOKOLADO       BANANA 
 

                                           

  PREŽGANKA   RIBJI FILE    KROMPIR Z BLITVO    SOLATA S ČIČERIKO  
     

                   
 



 

PONEDELJEK 20. 1. 2025        HRENOVKA    ŠTRUČKA     PARADIŽNIK    ČAJ 

       
 

     KORENČKOVA JUHA     PIŠČANEC     ŠIROKI REZANCI     SOLATA   
 

                
 

TOREK 21. 1. 2025         ŽGANCI       BELA KAVA         MANDARINA 
 

                 
 

                   SEGEDIN           PIRE KROMPIR            SOK 
 

                                      
 

SREDA 22. 1. 2025            KRUH      MED      MASLO       BELA KAVA     
 

                                        
 

                         RIČET                 KRUH               KOMPOT 
                                                                                                                                      

                    
ČETRTEK 23. 1. 2025      KRUH      PIŠČANČJA PRSA       PAPRIKA        ČAJ      

 

             
 

     CVETAČNA JUHA             RIBJI FILE        KROMPIR          SOLATA 
 

          
 

PETEK 24. 1. 2025       KRUH      TUNIN NAMAZ    PARADIŽNIK       ČAJ 
 

                   
 

      JEŠPRENJEVA ENOLONČNICA      KRUH     MARMORNI KOLAČ      
  

                        
 



PONEDELJEK 27. 1. 2025           KRUH           SIR             PAPRIKA            ČAJ  
 

     

                PIŠČANČJI PAPRIKAŠ       TESTENINE        SOLATA  
 

                                            

TOREK 28. 1. 2025                     MLEČNI RIŽ               JABOLKO 
 

                             
 

    BROKOLIJEVA JUHA     PIŠČANČJI ZREZEK     KROMPIR     SOLATA   
 

            

SREDA 29. 1. 2025    BOMBETKA     PURANJA PRSA    PAPRIKA     ČAJ      
 

            
                  

          BUJTA REPA     PIRE KROMPIR   PEČENICA   FIŽOL    SOK 
 

                          
ČETRTEK 30. 1. 2025    KRUH     SKUTNI NAMAZ Z ZELIŠČI       BELA KAVA  

 

                         

    JUHA     GOVEJI ZREZEK V OMAKI      AJDOVA KAŠA       SOLATA  
 

                       
 

PETEK 31. 1. 2025       KRUH     UMEŠANA JAJCA Z ZELENJAVO       ČAJ      
 

                       
 

       CVETAČNA JUHA             RIBJI FILE          KROMPIRJEVA SOLATA 
 

                               
 

 


